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Päevakord: 

1. Päevakorrapunkt 

Otsustati: Järgmine Seltsi juhatuse koosolek toimub 1. aprill 2022 Mäos 

 

2. Päevakorrapunkt 

Kuulati: Balti Anestesioloogide Kongress toimub 28.-30.9.2023 ERMis.  Avamine ning 

sellele järnev püstijalabankett 28.9.23 ERMis, enne seda peaks planeerima lühikese sessiooni. 

Vaja on leida koht gala dinnerile. Kammivabrik, mõni konvendihoone, ülikooli spordihoone, 

Vanemuine? Mahutama peaks see koht 200-300 inimese ringis. Tore oleks leida loss 20 km 

raadiuses Tartust. Kerli lubas uurida Kammivabrikut. Toitlustus Ylicool.  

Kuulati ideid konverentsi esinejate osas. Kutsutud lektoreid kuskil 10-20 vahel tõenäoliselt. 

Konverentsi programmi koostamiseks teeks mõttetalgud, kus oleks neid inimesi, kellel juba 

varasem konverentsi korraldamise kogemus kui noori, sh residente.  Arutleti, milline võiks 

olla sessiooni sisu. Kas üheteemalised sessioonid või siis eripalgelised? Sessioonis võiks olla 

nii uusimat teooriat kui praktilisi nippe. Või siis ühes sessioonis nii teadus, praktika kui 

originaaltööde kokkuvõtted (nn. abstraktid).  

Normaalne oleks loeng 20+5 minutit. Sessioon 1,5 tundi ehk 4x20=80 minutit ja 10 minutit 

diskussiooniks? Mida mõtleme posterettekannetega, kuidas neid presenteerida? 

Hinnakalkulatsioon. ERMI rent 2800 eruot päev? 

Kas on vaja transporti kesklinna ja ERMi vahel? Kindlasti on vaja teha kodulehekülg 

konverentsi infoga. Ekraanile vaja seltside ja sponsorite sümboolika, lisaks bännerid jne. 

Hotellidega tegeleb konverentsiiteenust pakkuv firma, peavad olema erinevas hinnaklassis. 

Täpsustame õdede soove, kuna ka nemad on sellel kongressil osalised. Samuti on vaja arutada 

kirurgidega, kuna ühel päeval on WSACSi kongress paralleelselt Balti Kongressiga ERMis.  


